

Styremøte i Buskerud bygdekvinnelag 9. juni 2025 på teams.

Tilstede: Ingrid Marit Bermingrud Terum, Britt Guton Halland, Karen Dale Juvet, Anne Britt Jellum, Wenche Saupstad (litt forsinket, kom inn etter sak 3), Tonje Rundbråten.

Sak 1: Godkjenning av innkalling og saksliste. Godkjent.

Sak 2: Godkjenning av referat fra styremøte 14. mai 2025:

Godkjent med noen tillegg:

- a) Vi skal flytte eiendelene til Buskerud bygdekvinnelag fra Bondelaget sitt arkiv i Kartverksveien til Vestre gård på Ringerike (Eier Norderhov sogneselskap). Britt Guton Halland kontakter Lars Fredrik Stuve (nestleder i Buskerud bondelag), og gjør forespørsler om forsikringsforhold, brannsikring osv.
- b) Britt Guton Halland har også sendt en forespørsel 15.5.25 til Sigdalsmuseet om lager av Lang-lang-rekke bøker tilhørende oss. Pr dags dato har hun ikke fått svar.

Sak 3: Referatsaker:

- Britt Guton Halland har gitt beskjed til Brønnøysundregisteret om endring i styret. Har pr. dags dato ikke fått tilbakemelding derfra.
- Beredskapsråd: Ifølge den nye beredskapsmeldingen fra regjeringen skal frivillige organisasjoner som bygdekvinnelag sitte i beredskapsråd i kommunene. NBK sender et brev til alle kommuner i landet som har bygdekvinnelag, og oppfordrer de til å invitere bygdekvinnelagene inn i disse beredskapsrådene. Vi får beskjed når dette brevet er sendt kommunene.
- Lagene på Eiker hatt dialogmøte med NAV om Høyt og lavt klatreparken. NAV ønsker mere aktiviteter arrangert av bygdekvinnelagene.

Anne Britt Jellum har sendt ut invitasjon til sone C om samarbeid om Høyt og lavt arrangementet 13. september. Hun har enda ikke fått svar.

Ingrid Marit Bermingrud Terum sender ut forslag om invitasjon til Friluftsliv og integrering arrangement med Buskerud bygdekvinnelag sin logo på.

Sak 4: Valg:

Styremedlem i Studieforbundet kultur og tradisjon i Buskerud:

Britt Guton Halland valgt, Anne Britt Jellum gir beskjed.

Sak 5: Digitalt kurs for valgnemndene:

Saken ble utsatt til 2. halvdel av august. Undervisningsopplegget fra NBK er bra. Vi lager undervisning for valgnemndene klokka 19 den 20. august 2025.

Sak 6: Landsmøtet 2026:

Vi har et budsjett med kroner 40000,- som vi får fra NBK+ inntil kroner 20000,- som vi kan ta fra «Lang-lang-rekke kontoen», til sammen kroner 60000,-. Kan vi søke noe støtte f. eks Rasmus Aas og hustrus legat eller Aas bryggeri?

-Karen Dale Juvet har sett på pristilbud med Drammen guideforening (sightseeing) og eventuelt busstransport opp Spiralen.

Sightseeingmål er Strømsødelen av Drammen, Drammen teater og Bragernesåsen med rester etter gammel bosetting. Runden må max ta 3 timer.

Busstransport opp Spiralen er forholdsvis dyrt, et alternativ er å gå til forts med lokalkjent guide som er en av våre medlemmer. Dette blir da for de

som er spreke nok til det. Ingrid Marit Bermingrud Terum holder kontakten med dette medlemmet.

Vi må også vurdere om en sightseeingtur i Drammen skal ha noe brukerbetaling.

-Underholdning under festmiddagen ved Britt Guton Halland:

Sigrid Fossen (musikk) hadde anledning.

Spel og dansarlaget i Numedal, en har ikke pr dato mottatt svar fra de.

Ingunn Stræte: Ikke tatt kontakt med henne enda.

-Anne Britt Jellum:

Aas bryggeri torsdag kveld.

Fossesholm lørdag kveld. Lien busser dit, er ikke bestilt enda.

-Wenche Saupstad:

Har ikke spurt etter konferansier enda.

Sak 7: Årets bygdekvinnelag:

2 forslag fra Buskerud er kommet: Øst Modum bkl og Sigdal bkl.

Britt Guton Halland sender beskrivelse av disse to lagene til styremedlemmene, og vi gir deretter tilbakemelding hver for oss hva vi går for. (Tonje Rundbråten avstår).

Sak 8: Friluftsliv og inkludering:

Budsjett ble lagt frem av Ingrid Marit Bermingrud Terum. Dette skal dekke kjøring, billetter og mat. Hun sender en klarering til NBK om at det blir 1 dags arrangement siden det i søknaden til tilskudd sto 2 dager med

overnatting. I invitasjonen skriver vi en søknadsfrist -1. september 2025, eventuelt kan vi ha en venteliste. Eventuelle utvidelser kan vurderes etter fristen. Tilbudet går til flyktninger fra Øvre Eiker og Modum. Bussen som kjører, stopper i Aamot.

Sak 9: NM i potetskrelling:

Uttaket til NM i potetskrelling bør heretter rullere mellom sonene. Britt Guton Halland har vært i kontakt med Bygdedagene i Nore og Uvdal som kan være interessert. (Sone B).

Til neste år kan f. eks Fårefestivalen på Gol være et aktuelt sted (Sone A). Vi konsentrerer oss om et sted om gangen. Hedmark bkl har laget retningslinjer.

Sak 10: Valgpakka:

Det blir arrangement i Nore og Uvdal bygdetun 27. juli. Vi har fått et tilskudd fra NBK på kroner 10000,-, og enkelt fordeler vi beløpet på andel telt kroner 3000,-+ evt. reiseutgifter kroner 4000,- +utgifter til ingredienser kroner 3000,-. Vi har bare fått svar fra 1 politiker foreløpig. NBK leder Anne Irene Myhr kunne ikke komme, så vi må finne en annen til å kommentere/lede debatten.

Sak 11: Søknad om breddegaver Sparebank 1 Sør-Norge og Sparebank 1 stiftelsen. Vi fikk avslag på tilskudd til drift, kan vi søke til neste år i forbindelse med Landsmøtet 2026?

Sak 12 hadde falt ut av saksliste, derfor går vi over til:

Sak 13: Eventuelt.

-Årsmøte i Buskerud bygdekvinnelag: Det blir et dags arrangement i mars 2026. Det er sone C sin tur til å arrangere.

Vedtak: Vi gir sone C tilbud om de vil arrangere, eller om vi skal stå for møtet. Britt Guton Halland sender en forespørsel om hva sone C ønsker.

-Instagramansvarlig: Wenche Saupstad overtar etter Tone Idunn Anthun.

-Eiker matfestival 30. august 2025. Stand på låven. Skal vi ha noe fra Buskerud bygdekvinnelag? Vi diskuterte saken og konklusjonen ble at arrangementet fortsetter med lokallagene i Eiker.

Angående Eiker matfestival: De politikerne som deltar på Vestfossen marken, deltar også på Eiker matfestival. Dette blir en ren lokallagsaktivitet på Eiker.

-Britt Guton Halland sender ut regning skjema til styret slik at vi kan skrive krav for møtegodtgjøring for 1. halvdel av 2025.

Neste møte **18. august 2025 klokka 17.** på Vikersund. Wenche Saupstad sjekker ut en plass å møtes - Pollen, Vikersund. Tonje Rundbråten sjekker ut en indisk restaurant på Vikersund hvis ikke Pollen er noe alternativ.

Møtet avsluttet klokka 22.

Karen Dale Juvet,

Sekretær.